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Přístroje byly pořízeny v rámci pro-
jektů Integrovaného operačního pro-
gramu (IOP), konkrétně z projektu 
„Modernizace a obnova přístrojového 
vybavení centra komplexní onkologic-
ké péče KZ-MN v Ústí nad Labem“, kte-
rý je spolufi nancován Evropskou unií 
z prostředků Evropského fondu pro 
regionální rozvoj.
Cílovou skupinou komplexního on-
kologického centra Masarykovy ne-
mocnice je přibližně 850 tisíc obyvatel 
Ústeckého kraje. Dle vývoje podílu 
nemocí na celkové úmrtnosti dochází 
k nárůstu podílu onkologických one-
mocnění, a to jak v Ústeckém kraji, tak 
v celé České republice. Zhoubné nádory 
jsou druhou nejčastější příčinou úmrtí. 
Nejenom z těchto důvodů je nutná pra-
videlná modernizace technologického 
i technického zázemí centra.

V červenci 2008 podala Krajská 
zdravotní, a. s., žádost o poskytnu-
tí dotace na projekt „Modernizace 
a obnova přístrojového vybavení 
centra komplexní onkologické péče 
KZ-MN v Ústí nad Labem“ z pro-
středků Evropského fondu pro re-
gionální rozvoj a se svou žádostí 
uspěla.
Projekt je zaměřen především na 
rozšíření kapacit radiační péče, po-
řízení nových zobrazovacích a labo-
ratorních technologií, modernizaci 
a rozšíření vybavení pro invazivní 
zákroky a na zvýšení úrovně stan-
dardu vybavenosti centra.
Prvním z dodaných přístrojů je li-
neární urychlovač s více energiemi 
fotonového a elektronového záření 
s kompletním příslušenstvím. Pří-
pravné práce pro instalaci nové 

techniky začaly 12. října letošního 
roku a první díly urychlovače a si-
mulátoru byly dodány 27. října. 
Pořízený přístroj Clinac DBX High 
Performace slouží k ozařování pa-
cientů s onkologickým onemocně-
ním a zcela pokrývá potřeby zevní 
radioterapie. Dodaný přístroj včetně 
příslušenství patří k vysokému stan-
dardu současné radioterapie.
Celková hodnota projektu pře-
sahuje částku 81 milionů, na níž 
se Evropský fond pro regionální 
rozvoj podílí 85 procenty. Projekt 
bude dokončen ještě v tomto roce 
a stejně jako ostatní projekty mo-
dernizace a obnovy přístrojového 
vybavení Krajské zdravotní, a. s., 
povede tato investice ke zvýšené-
mu standardu zdravotní péče v Ús-
teckém kraji. (von)

Jejím cílem bylo získat další nové dár-
ce krve z řad studentů Univerzity Ja-
na Evangelisty Purkyně v Ústí nad La-
bem. K odběrům krve přišlo celkem 
jednadvacet studentek a studentů.
„Děkujeme všem, kteří k nám přišli 
svou krev darovat. Věříme, že většina 
z nich bude v dárcovství pokračovat 

i nadále. Děkujeme i vedení jednotli-
vých fakult, ústavů, kolejí a menz za 
umožnění propagace Studentské kap-
ky krve,“ uvedl primář transfuzního 
oddělení Masarykovy nemocnice Jiří 
Masopust. 
Příští Studentská kapka krve je 
plánována na březen 2010. (von)

Zvaní dárci 
PO, ÚT, ČT od 7.00 do 9.30 hodin
Dárce zveme s ohledem na krevní 
skupiny, které jsou v dané době 
potřeba pro zásobování nemocnic 
koncentráty červených krvinek 
tak, aby pokud možno nedochá-
zelo k nedostatku v dané krevní 
skupině nebo naopak k nevyužitel-
nému nadbytku. 
Objednat se k odběru je možné v evi-
denci dárců krve osobně nebo na te-
lefonním čísle 477 113 468, -437). 

Noví dárci 
Ti, kteří se rozhodli darovat krev 
poprvé, mohou přijít k odběru bez 
předchozího objednání, i když je 
lepší se předem telefonicky infor-
movat v evidenci dárců krve (tele-
fonní číslo 477 113 468 , -437). 

Odpolední odběr
Každé druhé úterý v měsíci od 14 
do 16 hodin probíhá odpolední od-
běr. V případě zájmu se přihlašte na 
telefonním čísle 477 113 468, -437.

Přístroje pro onkologické centrum
Ústí nad Labem | Dodávka prvních přístrojů pro komplexní onkologické centrum Masarykovy nemocnice v Ús-
tí nad Labem byla zahájena 27. října. 

Univerzitní studenti dali krev
Ústí nad Labem | Studentská kapka krve se uskutečnila
3. listopadu na transfuzním oddělení Krajské zdravotní, a. s.
- Masarykovy nemocnice v Ústí nad Labem, o. z. 

Transfuzní oddělení MN - odběry

 Proč jste nechodila na semináře a přednášky?
Měla jsem individuální studijní plán povolený od tehdejšího 
proděkana pro studium dr. Jaroslava Zachariáše. To znamená, 
že nemusíte chodit na semináře a přednášky. Domlouváte si 
pouze konzultace. Student s individuálním plánem si veš-
kerý studijní materiál shání po knihovnách, či si odbornou 
literaturu kupuje a studuje zcela samostatně.  

 Ale předseda Nejvyššího správního soudu Josef Baxa 
uvedl, že ze svých zápisků zjistil, že jste měla v letech 2003 
a 2004 docházet do jeho studijní skupiny, ale ani jednou jste 
se tam neukázala. Přesto jste měla zápočty a zkoušky. 
Pan Baxa mi ani zápočet dát nemohl, protože jsem nepat-
řila do jeho seminární skupiny. On nebyl můj vyučující ani 
konzultant. Zkoušku jsem složila u docenta Jiřího Pipka. Kon-
zultovala jsem s jeho mladší asistentkou z katedry trestního 
práva Simonou Stočesovou, která na škole učí dodnes. Kon-
zultace na katedře trestního práva jsem objednávala u paní 
Jitky Rousové. Nechápu, jak je možné, aby předseda Nejvyš-
šího správního soudu zcela bez přímých důkazů a neznalosti 
celé pravdy obvinil někoho, že nestudoval řádně a že by měl 
vrátit titul. Proč si pan Baxa na svého studenta vzpomněl po 
osmi letech? Jako správný vyučující se měl již tenkrát starat, 
kde má studenta. Kdybych neměla dokončený ročník řádný-
mi zkouškami, těžko bych mohla postoupit do dalšího roční-
ku. Já nechci pana Baxu obviňovat z falešných pohnutek, ale 
kdyby mne kontaktoval, tak bych mu vše vysvětlila. Jestli má 
špetku cti v těle, tak by mi měl zavolat a omluvit se mi. Jeho 
chování leccos vypovídá o úrovni naší justice. 

 Podáte na něj žalobu?
Zvažuju to. Pustit takové věci do médií bez ověření skuteč-
ného stavu je v jeho postavení předsedy Nejvyššího správ-
ního soudu značně nezodpovědné a nepochopitelné. Vel-
mi mne poškodil. Už jsem ale podala trestní oznámení na 
neznámého pachatele ve věci odcizení mých dokumentů 
a diplomové práce a neoprávněného nakládání s osobními 
údaji. Fakulta ty věci nechce dohledat, tak to provedou or-
gány činné v trestním řízení a potvrdí se, že mám napros-
tou pravdu. Zároveň jsem podala žalobu na univerzitu, kte-
rá nepravdivými výroky hrubě poškodila mé dobré jméno. 

 Vaše rázné kroky vypovídají o tom, že si za svými 
slovy stojíte… 
Je absurdní, že mi univerzita vydá diplom, na základě svých 
záznamů z elektronické databáze, v níž se uchovávají záznamy 
o studentech, jejich zkouškách a zápočtech a pan Baxa, který je 
předsedou Nejvyššího správního soudu a některé pátky vyuču-
je na právnické fakultě trestní právo, v médiích ukazuje jakýsi 
notýsek z doby před osmi lety jako důkaz a tvrdí, že nemohu 
mít udělané zkoušky. Ještě absurdnější je, že mě rektor Josef 

Řápková: S mým studiem bylo vše v pořádku 
Chomutov | Kauza Západočeské univerzity tvrdě za-
sáhla chomutovskou primátorku Ivanu Řápkovou, 
kterou předseda Nejvyššího správního soudu Baxa 
obvinil z toho, že u něj nebyla na jediné přednášce ani 
semináři. Primátorka ale u soudce Baxy vůbec nestu-
dovala, měla totiž individuální studijní plán, navíc 
všichni, kdo proti ní vystupují, ji nikdy neučili. Celá 
věc se tak posouvá do rovin nepodložených spekulací.   

Průša vyzval, abych doložila svá studia, jinak navrhne, aby mi 
byl odebrán akademický titul „magistr v oboru právo“. Tím 
naprosto potvrzuje, že záznamy univerzity jsou v nepořádku, 
ale za viníka označil mě. Podle této logiky by ale museli za viní-
ky označit všechny studenty, protože záznamy jsou špatné. 

 Sekretariát fakulty tvrdí, že jste získala zápočty a zkoušky 
dříve, než byl termín seminářů. Jak je to možné? 
To je absolutní nesmysl, mají v tom nepořádek. Někdo úmy-
slně mlží. V tom chaosu, který tam vládne, se takovým zma-
teným informacím ani nedivím. Při individuálním studiu je to 
prostě všechno jinak. Vše bylo v řádných termínech tak, jak to 
mělo být. Ať to prověří Policie ČR, já mám svědomí čisté. 

 Jak to, že si nepamatujete žádného profesora? 
Já jsem nikdy neřekla, že si nepamatuji žádného z vyučujících, 
což jsem v tiskovém prohlášení vysvětlovala. To je lež. Nikoho 
to ale nezajímá. Mimo pana docenta Pipka si pamatuji napří-
klad pana Růžičku, Prunnera, Balíka, Klímu, Kunze. Je prav-
dou, že pana Baxu jsem viděla pouze jednou na studentském 
večírku, kde popíjel se studentkami, jeho semináře ale nebyly 
moc oblíbené. Za prvé polovinu přednášek strávil vyprávěním 
o tom, jak jako náměstek ministra likvidoval své dřívější pl-
zeňské nadřízené a za druhé proto, že velmi nepravidelně do 
Plzně dojížděl v pátek odpoledne.

 Proč jste se nevyjádřila dříve k obviněním o pode-
zřelém studiu?
Samozřejmě jsem se k problematice vyjádřila v několika tisko-
vých prohlášeních. Novinářům a dnes již univerzitě jsem před-
ložila veškeré dokumenty, které povinně musí mít každý absol-
vent a potvrzující mé řádné studium, tedy přílohu k diplomu se 
zkouškami a zápočty, diplom a vysvědčení o státní závěrečné 
zkoušce. Dále jsem předložila potvrzení o přijetí na školu a ori-
ginální, nesešitou verzi diplomové práce. Vysokou úroveň mé 
diplomky nikdo nezpochybňuje, nikdy jsem nic neopisovala, 
nic neošidila, přesto mne média odsuzují. Současné napadení 
v době, kdy jsem byla na dovolené a nemohla se bránit, k tomu 
nemám co dodat, to je nechutnost. Vše to jsou smyšlenky, po-
lopravdy. Věřím ale, že se pravda nakonec ukáže.  

 Chtějí po vás ale předložit index…
Mám rektorem Průšou podepsaný diplom s přílohou, která ob-
sahuje všechny zkoušky včetně data vykonání. Vše je potvrze-
no v elektronickém systému. Kdyby zkoušky a zápočty v sys-
tému nebyly, není vůbec možné diplom obdržet. Každý zkou-
šející je povinen v určité lhůtě do systému zkoušky a zápočty 
zadat. Pozdější úpravy od zkoušejícího v tomto systému ne-
jsou možné. Elektronická databáze je nezpochybnitelná a roz-
hodně má přednost před indexem, který má stejnou váhu jako 
např. žákovská knížka. Univerzita postavila kauzu na faktu, že 
již nemám index, protože jsem to veřejně oznámila. Že mám 
diplom a veškeré další dokumenty, nikoho nezajímá. To je ale 
stejné, jako kdybych o někom tvrdila, že nemá dokončenou 
základní školu, když si neschoval doma žákovskou knížku. Tu 
si schovat můžete a také nemusíte. Vzhledem ke skutečnosti, 
že tito lidé jsou právníci, tak by tato fakta měli znát. 

 Nemyslíte si, že je za vším politický boj?
Řekněme si na rovinu, že moje osoba mnoha lidem, kteří se 
pohybují v politice, vadí. Já to s blížícími se volbami pociťuji 
stále silněji. Paradoxně to je za mé názory a činy, ta žárlivost je 

tam ohromná, ať zleva nebo zprava. Měla jsem indicie, že na 
mne budou podniknuty mediální útoky, že to ale bude spojeno 
s mým řádným studiem, mne nenapadlo ani ve snu. Nebyl 
předložen jediný důkaz, že bych nestudovala řádně. Naopak 
já sama předložila všechny důkazy, že studium bylo řádné, 
to se ale zamlčuje. Je to jako hon na čarodějnice. Všechny 
důkazy v můj prospěch se zamlčí nebo znedůvěryhodní 
a sebemenší nepřímý detail proti mně se zveličí. Lidé 
si pak myslí, že jsem opravdu něco dělala špatně, to je 
ale účelová lež. Chci proto, aby vše prošetřila Policie ČR 
a moje jméno bylo očištěno. Nemám se za co stydět. Ta 
věc se má nyní tak, že se nejdříve vytvořil obžalovaný 
a pak se shání důkazy. Ta situace je doslova šokující, 
když si přestavíte, že tito lidé učí budoucí soudce, advo-
káty a státní zástupce. Oni mají vychovávat k poctivosti 
a spravedlnosti, je tomu ale přesně naopak. 

 Přesto v očích veřejnosti už asi nebude vaše stu-
dium nikdy v pořádku. Nechcete se vzdát kandidatu-
ry a postu primátorky?
Já mám všechny věci v pořádku, není nejmenší důvod, aby 
mě to mělo politicky škodit. Těm lidem jde pouze o to, 
aby mě zdiskreditovali. Je pravdou, že lži určitých lidí 
vůči mé osobě už zašly moc daleko, chci proto, aby 
celou věc prošetřila Policie ČR. Hlavně by se měla 
urychleně najít na fakultě moje diplomová práce, 
už našli index. I s ohledem na ta prohlášení pana 
Baxy, Kociny a dalších již mám podezření, že ji 
někdo zašantročil schválně, aby mne poškodil. 
Na fakultě se hraje velmi nečistá hra a já budu 
trvat na důkladném prošetření Policií ČR. Ob-
čané mají právo vědět celou pravdu. 

 Dr. Kindl, proděkan fakulty, byl váš 
známý, mohl vás protěžovat?
V době, kdy jsem nastupovala na plzeňskou 
fakultu, tak jsem byla absolutně neznámý 
člověk s průměrným platem. Neměla jsem 
ani teoretickou možnost se nějak panu 
Kindlovi revanšovat, proto moje spojení 
s ním je absolutně nesmyslné. Navíc, kdo 
zná chomutovské reálie, ví, že pan Kindl 
se hrdě hlásí mezi mé osobní nepřátele. 
Ta vzájemná animozita je dlouholetá. 
Není jediný důvod, aby mi tehdy po-
máhal a naopak.  

 Přesto jste mu dala cenu, neby-
lo to něco za něco?
To je důkaz, že do politiky netahám 
osobní zájmy a hašteřivost. Bude 
se to jevit po tom, co zaznělo 
v médiích divné, ale pan Kindl 
měl v Chomutově mezi obyčej-
nými lidmi dobré jméno. Já jsem 
sice o jeho osobě již dávno ztra-
tila veškeré iluze, ale bylo to na 
návrh občanů a jejich mínění je 
pro mne závazné.

Text a foto: Metropol


